
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 06. 03. 2019 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných, 

zrekapituloval požiadavky z predchádzajúceho MsV a predložil žiadosti občanov v mestskej 

časti Sihoť. Informácie z predchádzajúceho MsV: 

 

 1. Predseda informoval o momentálnej situácií náhradného prechodu a prejazdu za 

kanál. Po dohode medzi mestom Ilava, TSK a SAD Trenčín sa pristúpi k projektu vytvorenia 

dočasnej autobusovej zastávky pri firme MRA. Dočasná zastávka by mala byť spustená od 

mája 2019. 

  2. Zjednosmernenie ulice Kpt. Nálepku bolo zaradené do rozpočtu na rok 2019. 

Vychádzať sa bude z projektu, ktorý bol vypracovaný v roku 2012. V prípade záujmu je 

projekt k nahliadnutiu u vedúceho rozvoja p. Čiernika poprípade u p. Fila. V súčasnej dobe sa 

začína s výberovými konaniami na firmu, ktorá zejdnosmernenie uskutoční. 

 3. Poďakovanie TSM Ilava za urýchlené opravenie spomaľovača na ulici Kpt. Nálepku 

a takisto za osadenie zmiznutej tabule pri východe z ulice Kpt. Nálepku. 

 4. Zo starých požiadaviek ostali údržba detského ihriska a oprava vývesnej tabule: 

  a,  Mestský výbor na podnet rodičov žiada Mesto o údržbu detského ihriska na 

ulici Kpt. Nálepku. Údržba by spočívala v: 

 - natretí drevených častí preliezok a lavičiek, 

 - výmene poškodených úchytov na detských hojdačkách, 

 - dotiahnutí, poprípade výmene lana, na ktorom je uchytená poma, 

 - doplnení nových prvkov hlavne pre menšie deti (1-2 ročné), 

 - ohradení ihriska od frekventovanej hlavnej cesty, 

 -  osvetlení detského ihriska (zabránenie vandalizmu). 

Tieto práce by mohli byť realizované TSM Ilava. 



  b, Mestský výbor žiada o opravu vývesnej tabule pri potravinách Koruna, ktorá 

je v zlom technickom stave, a takisto aj uzamknutie tabule s tým, že jeden kľúč by sa 

nachádzal na Meste a jeden kľúč by mali poslanci za danú Mestskú časť. 

Nové požiadavky MsV Sihoť: 

 1. Odstránenie auta na parkovisku pri železničnej stanici. Poprosíme aby mesto Ilava v 

súčinnosti s políciou našli majiteľa auta a kontaktovali ho so žiadosťou o odstránenie auta. 

SPZ: BB585CZ    

 2. Vyhotovenie projektu na rozšírenie parkovacích miest na Sihoti. V záujme 

zachovania zelene navrhujeme vybudovanie parkovacích miest za bytovkou č.237 a popri 

príjazdovej ceste ku garážam vchod od bytovky č.178. Už v súčasnosti tam autá parkujú a 

likvidujú zeleň. Navrhujeme spraviť parkovanie formou tzv. zatrávňovačov. Ostala by 

zachovaná aj zeleň, aj rozšírime parkovacie miesta. 

 3. Vypracovanie projektu na nové chodníky, plus natiahnutie nového asfaltového 

povrchu od mosta cez potok pri veterinárnej ambulancii až po výjazd ku kanálu a takisto nový 

chodník medzi bytovkou 237 a 238 smerom ku kanálu. V rámci zjednosmernenia navrhujeme 

chodník len z jeden strany. 

 4. Vypracovanie projektu na revitalizáciu parku za bytovkou č.237 s vybudovaním 

oddychovej zóny. Vysadenie nového živého plota plus vysadenie nových parkových stromov. 

Vybudovanie chodníka do parku s vybudovaním ohniska, kde by mohli mladé rodiny s deťmi 

opekať a oddýchnuť. Takisto vybudovanie oddychovej zóny pre dôchodcov a mamičiek s 

kočiarmi (dostatočný počet lavičiek plus možno nejaké workoutové stroje pre seniorov pod. 

ako v Tepliciach). 

 5. Nainštalovanie osvetlenia na spodnú časť schodiska, ktoré ide popri väznici smerom 

do mesta a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

 6. Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju 

bližšie smerom k podjazdu, vzhľadom k tomu že prechod od Sihote smerom do mesta je v 

neprehľadnej zákrute a označenie je vidieť neskoro. (viď príloha č.1) 

 7. Žiadosť občanov ulice Záhradnícka o vyčistenie koryta porubského potoka, 

vzhľadom na veľký nános bahna a následný rast náletov. Jedná sa o úsek od podjazdu po 

sútok potokov. V prípade veľkej vody by sa všetky prekážky zachytávali v danom úseku 

a mohlo by to spôsobiť odklon toku vody na ulicu Záhradnícka. (viď príloha č.2)    

 8. Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame 

mesto o zakúpenie fotopasce. Na základe fotopasce môže mesto dohľadať a pokutovať 

vinníkov. Ak je v meste viac takýchto nelegálnych skládok treba pouvažovať nad 

namontovaním viacerých fotopascí.     

 9. Žiadame mesto, aby zistilo v akom stave sa nachádza výmena mosta cez kanál a 

takisto žiadame vyjadrenie k protihlukovej clone na diaľnici.       



          

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 09. 01. 2018 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Prílohač.1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha č.2: 

 

 

 


